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(98/C 187/156) ΓΡΑΠΤΗ ΕΡΩΤΗΣΗ E-3971/97

υποβολή: Paul Lannoye (V) προς την Επιτροπή

(12 ∆εκεµβρίου 1997)

Θέµα: Εναέρια ασφάλεια και ποιότητα ζωής στα αστικά κέντρα και τα προάστεια

Ορισµένα ευρωπαϊκά αεροδρόµια συµβαίνει να χρησιµοποιούνται για την εξάσκηση νέων πιλότων. Οι
αερολιµενικές αυτές υποδοµές βρίσκονται συχνά σε σηµαντικά αστικά κέντρα και µάλιστα σε πυκνοκατοικηµένα
προάστεια.

Προτίθεται η Επιτροπή να απαιτήσει από τα κράτη µέλη της Ευρωπαϊκής ’Ενωσης τη λήψη µέτρων, προκειµένου
να τεθεί τέρµα στις ασκήσεις αεροσκαφών της πολιτικής αεροπορίας πάνω από τις ζώνες αυτές, ειδιαίτερα τα
Σαββατοκύριακα;

Απάντηση του κ. Kinnock εξ ονόµατος της Επιτροπής

(23 Φεβρουαρίου 1998)

Η εξάσκηση των πιλότων πραγµατοποιείται σε πολλά αεροδρόµια και αερολιµένες, εφόσον το επιτρέπουν τα
προβλήµατα χωρητικότητας των εµπορικών αεροµεταφορών.

Τα προγράµµατα εξάσκησης και δοκιµών συνεχίζουν κανονικά καθ’όλη την σταδιοδροµία επαγγελµατία πιλότου
αεροµεταφορών και µεγάλο µέρος της εξάσκησης πραγµατοποιείται σήµερα σε εξοµοιωτές προηγµένης
τεχνολογίας, είναι λιγότερο δαπανηρή από την εξάσκηση σε αεροσκάφος και επιτρέπει επίσης την εξάσκηση στην
αντιµετώπιση καταστάσεων ρεαλιστικής απεικόνισης της πραγµατικότητας, γεγονός που θα ήταν εξαιρετικά
επικίνδυνο να επαναληφθεί εν πτήσει.

Η ρύθµιση των διαδικασιών εξάσκησης εν πτήσει επάνω και γύρω από αερολιµένες αποτελεί επί του παρόντος
αποκλειστική ευθύνη των κρατών µελών. Οι τοπικές αρχές όντως περιορίζουν ορισµένες φορές τις πτήσεις
αεροσκαφών σε αεροδρόµια που προορίζονται ουσιαστικά για εξάσκηση, βάσει του δικαιώµατός τους να
ρυθµίζουν τη χρήση του εδάφους· η απαγόρευση όµως πτήσεων επάνω από ορισµένες περιοχές ρυθµίζεται γενικώς
σε τεχνικό επίπεδο από τις αρµόδιες εθνικές αεροπορικές αρχές.

∆εδοµένης της αρχής της επικουρικότητας, η Επιτροπή δεν προτίθεται επί του παρόντος να περέµβει στον εν λόγω
τοµέα.

(98/C 187/157) ΓΡΑΠΤΗ ΕΡΩΤΗΣΗ E-3973/97

υποβολή: Anneli Hulthén (PSE) προς την Επιτροπή

(12 ∆εκεµβρίου 1997)

Θέµα: Παράνοµη χρήση ορµονών στην κρεατοπαραγωγή

Στα µέσα ενηµέρωσης αναφέρονται τακτικά ειδήσεις για την παράνοµη χρήση ορµονών στην κρεατοπαραγωγή της
Éνωσης. Ποια είναι η άποψη της Επιτροπής όσον αφορά τις ειδήσεις αυτές; ∆εν µειώνουν άραγε οι ειδήσεις
αυτές, εάν αληθεύουν, την αξιοπιστία της Κοινότητας απέναντι στις ΗΠΑ στο πλαίσιο της συζήτησης για τις
ορµόνες;

Απάντηση του κ. Fischler εξ ονόµατος της Επιτροπής

(2 Φεβρουαρίου 1998)

Η δηµοσιοποίηση ορισµένων περιπτώσεων παράνοµης χρήσης αυξητικών ορµονών, στις οποίες αναφέρονται
τακτικά τα ΜΜΕ, αποτελεί προϊόν και απόδειξη, ταυτόχρονα, µιας γνήσιας πολιτικής ελέγχου εκ µέρους των
κρατών µελών για την εξασφάλιση κρεάτων χωρίς ορµόνες για τους ευρωπαίους καταναλωτές. Το εν λόγω
γεγονός δε µπορεί να βλάψει την αξιοπιστία της Éνωσης έναντι των κρατών µελών.


